
Agenda styremøte| Norsk Polarhundklubb 

Møtedato | klokkeslett 09.06.24|20.00 | Møtested Teams 

Møte innkalt av: Vibeke Nather-Aafarli 

Møtetype: Styremøte på Teams 

Tilrettelegger: Vibeke Nather-Aafarli 

Referent: Vibeke Nather-Aafarli 

Forfall:  

  

  
 

Innkalt:  

Vibeke Nather-Aafarli 

Lisbeth Jørgensen 

Jeger Bjørnson 

Stian Plassen 

Lasse G. Tetlie 

Marie H. Gjerde 

Odd Erik Ruud 

SAKSLISTE 

 

• 48/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: godkjent 

• 49/24 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

Vedtak: godkjent 

• 50/24 Taushetserklæring 

Vi gikk igjennom taushetserklæringen, det var ikke ønske om noen endringer. Alle 

styremedlemmer skal signere den og sende den til leder. Den vil bli tatt opp på møtet med 

r&k. 

• 50/24 Klage på tillitsvalgt 

Vi diskuterte klagen som er kommet inn på en tillitsvalgt og svaret fra vedkommende.  

• 51/24 RS 2024 

Jeger er påmeldt fra NP. Umiddelbart er det ikke noen saker, som vi skal gå igjennom. Men 

hvis noe dukker opp på møtet, tar Jeger kontakt på Messenger. 

• 52/24 Fellesmøte med råd og komiteer 

Styret ønsker å ha et fellesmøte med råd og komiteer 19/6 kl. 19. Leder sender ut innkalling 

og saksliste. Ved utsending av referat 19/5, ble det oppfordret til å sende inn saker/temaer til 

møtet. Leder har ikke mottatt noen. 

• 53/24 Retningslinjer 

Det er laget forslag til retningslinjer for avlsrådene, trekkhundprøvekomiteen og 

utstillingskomiteen. Det var ikke noen umiddelbare behov for endringer. Vibeke avtaler 

møter med avlsrådene og komiteene for å gå igjennom retningslinjene. 



• 54/24 Pc’er/I-pad’er til skrivere 

Vi må kjøpe inn nye PC’er/I-pad’er til bruk på utstilling, da de gamle er utdatert og synger 

på siste vers. Odd Erik undersøker priser til neste styremøte. 

• 55/24 Roll-ups 

Merkur grafiske laget de gamle roll-ups. Lisbeth tar kontakt med dem for å få laget til 

yakutian laika. 

• 56/24 Hadeland Glassverk 

Vi har fått tilbud på premier fra Hadeland Glassverk. Utstillingskomiteen arbeider videre 

med dette. 

• 57/24 Avlsrådet for samojed 

Det er kommet inn flere forslag til medlemmer i avlsrådet for samojed. Siv Pantdalslid 

ønsker å fortsette, og dette ser styret positivt på for å opprettholde en kontinuitet i arbeidet. 

Det er også ønskelig, at ha mest mulig geografiskspredning på medlemmene. Leder tar 

kontakt med personene som styret ønsker inn i avlsrådet. 

Leder: Ingvild Espelien 

Medlem: Siv Pantdalslid 

Medlem: Lise P. Raanes 

Medlem: Line Buan 

 

• 58/24 Kommunikasjonskomite 

Vi har fått inn forslag til medlemmer i kommunikasjonskomiteen. Gikk igjennom disse. 

• 59/24 Eventuelt 

Leder har vært i kontakt med NKK, det er ikke krav om årsmøtevedtak på interne helsekrav 

for å stå på valpe-/oppdretterliste. 

Leder har sendt inn årsmøtevedtaket angående bruksklasse på yakutian laika inn til NKK. 

 

Neste styremøte blir 1/7 kl. 20.00 
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